
 

Fråga till personalnämndens ordförande Maria Marklund (S) 

 

2018-09-07 

 

 

Kompetensutveckling 

 

Hur mycket pengar per anställd och år avsätter respektive nämnd till kompetensutveckling?  

 

 

Centerpartiet i Skellefteå genom:  

 

Gabriella Rymark, (C) 


